

## **Referat fra møte i Horg menighetsråd**

Sted: Horg kirke

Tid: Tirsdag 18.mars 2025 kl.19.00

Tilstede: Eli Stølan, Unni Skipperø, Knut Arne Solberg, Arild Solberg, Egil Kåre Lium, Bodil Lefstad , Anita Lefstad, Jan Tore Vespestad, Anne Flatmo og Siv Nina Lund

Meldt forfall: Anne Jøraandstad, Mai Britt B Sunnset

Sak 22/25 - Godkjenning av innkalling og sakliste. Ok.

Sak 23/25 - Godkjenning av referat 18.02.25. Ang oppussing av sakristi, det må på plass nytt sikringsskap der inne og da tar fellesrådet ansvar for dette. Ellers ok.

Sak 24/25 - Menighetsbladet – er vi i rute med innhold? Utdeling av bladet i uke 15 med dugnadsinnsats. Alt er i rute, Eli har kontroll. Blir utdeling i uke 14, mandag eller tirsdag. Eli sender beskjed når det er klart og hvilke roder vi skal kjøre. Bladene må hentes hos Eli. Info om blomsterfondet blir med i bladet.

Sak 25/25 - Gravlegater- innkjøp av selvvanningskasser. Planlegging av beplantning, oppfølging sommer, pris.... Hans Byfugllien vil fortsatt ha rollen. Tar ansvar for å skaffe tilbud på selvvanningskasser. Han og Knut Arne lager en plan på dette. Sommerhjelp må vi ha, Mikal Lund får tilbudet. Øker prisen på gravlegater til 1200,- Det blir sendt ut en giro og hvis det ikke betales så går legatet ut. Mulig det sendes ut en giro med en engangsbetaling på selvvanningskasse.

Sak 26/25 - Vår egen facebookside- hvem kan ta ansvar for å opprette en slik side?

Mai Britt spørres og Bodil kan være med.

Sak 27/25 - Ole Schults gave- før vi fastsetter statutten for gaven må vi gjøre noen vedtak.

- 100 000 kr settes i et blomsterfond?
- Rest gave settes i et fond og der rentene skal benyttes?
- Hvis det blir behov for innkjøp av ting utover den årlige renteinntekten, så tas dette opp i menighetsrådet til godkjenning?
- 300 000 kr skal til enhver tid stå urørt og gaven skal ikke tømmes under dette beløpet?

Menighetsrådet vedtar disse forslagene. Må også ha med at det skal være et vedtak i menighetsrådet før pengene brukes og at det ikke skal brukes til daglig drift. Anne og Arild utformer dette til neste møte.

Sak 28/25 - Økonomi- regnskap. Fått 5000 kr fra saniteten til bruk til utgivelse av menighetsbladet. Regnskapet er revidert og godkjent. Har kontroll på drifta. Budsjett er laget og orientert om.

Sak 29/25 - KN aksjonen – ting under kontroll? Selve aksjonen er 8. april. Kullik tar med seg kartene på konfirmantundervisning 2.april og informerer om aksjonen og hvor de skal møte opp og hvilke roder som skal gås eller kjøres. Arild gir beskjed om når bøssene skal fikses. Da møtes vi og tar en dugnad på dette.

Sak 30/25 - Eventuelt

Jan Tore ønsker en prosjektor og lerret/skjerm i kirka. Anita sjekker pris. Unni og Jan Tore er i komiteen for å fikse dette og får informasjon fra Anita. Anbefaler en tur til Hølonda og evt til Byåsen for å se hva de har der.

Gudstjenesteliste for høst har kommet, Eli har noen bemerkninger på antall. Syns det er litt få til å rekke alle dåper. Litt forvirrende med så mang ulike tidspunkt. Eli gir tilbakemelding på dette

Prøv å få inn noen forsangere på gudstjenestene. Et av korene eller enkeltpersoner. Gudstjenesteutvalget har hatt møte og har fler forslag på tiltak, feks en jaktgudstjeneste. Gudstjenesteutvalget (ressursgruppa) tar opp dette på neste møte og legger frem et forslag for menighetsrådet.

Siv Nina koker kaffe og tar med noe å bite i neste møte som er den 29.april.

Møte hevet kl. 21.00

Referent Siv Nina Lund